
Zápis 

k 09. jednání Kontrolního výboru ZM Nového Města na Moravě 

konaného dne 25.09.2024 
Přítomni: viz. prezenční listina 
 
 

Bod 1. 
Jednání zahájil pan Mgr. Jiří Maděra v 15:42 hodin.  Ing. Petr Nepustil byl přítomen od 15:44 hodin.  
 
 

Mgr. Jiří Maděra přítomné informoval o tom, že  
- k požadavku z 8. jednání kontrolního výboru byly zaslány kontrolnímu výboru příslušné podklady k 
dotazům vzneseným členy KV vztahující se k provozu mateřské školy, zpráva o hospodaření v 
městských lesích za 2.čtvrtletí 2024, údržba místních komunikací, zápis z jednání dopravní komise a 
informace o měření rychlosti v NMNM. 
  
Mgr. Jiří Maděra přednesl návrh programu jednání a příslušného usnesení:  
Kontrolní výbor schvaluje navržený program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání 
2. Projednání podkladových materiálů – provoz MŠ, zpráva o hospodaření v městských lesích za 

2.čtvrtletí 2024, údržba místních komunikací  
3. Různé  
4. Závěr 

 
Hlasování: PRO:  5  PROTI: 0    NEHLASOVAL: 1 ZDRŽEL SE: 0    OMLUVEN: 1  - schváleno 
 
Bod 2. 
Mateřská škola: na dotazy k provozu mateřské školy odpovídala ředitelka mateřské školy Mgr. Soňa 
Šikolová. Představila školu a její provoz, na dotaz ohledně plné kapacity tříd informovala členy KV o 
tom, že přesný počet odmítnutých dětí nelze přesně specifikovat, situaci by vyřešila další nová třída, 
která by byla ihned naplněna (s možností se speciálním zaměřením). Paní ředitelka informovala o 
kritériích pro přijímání dětí (přednost mají děti se spádovým trvalým bydlištěm). Mgr. Maděra vznesl 
dotaz ohledně počtu úvazků na MŠ, úvazky jsou vedeny dle PHmax 2024.  
Okomentováno bylo i personální zajištění školky jak učitelkami, tak i provozními zaměstnanci, čerpání 
z fondu KSP, možnosti odměňování.  
 
Usnesení: 
KV byl seznámen s podklady týkající se provozu mateřské školy, bere na vědomí informace týkající se 
provozu a nemá k výsledku žádné výhrady.  
 
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
Usnesení: 
KV doporučuje zabývat možností rozšíření kapacity tříd v MŠ (případně zřízení třídy se speciálním 
zaměřením)  
 
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
 

Hospodaření v městských lesích za 2.čtvrtletí 2024:  
Na dotazy k hospodaření v městských lesích odpovídali Bohumil Buchta a Ing. Ondřej Šandera. 
Informovali členy KV o situaci stezek a cest v městských lesích. Většina cest je opravena, nejnutněji 
bude potřeba opravit a zpevnit staré tratě (cesty) a v okolí Vysočina areny, kde se pohybuje nejvíce 
turistů a cyklistů. Bohumil Buchta informoval členy o stavu po povodních a vichřici ze začátku měsíce 
září 2024. Ing. Nepustil se dotázal, jaká je dohoda o udržování cest, singletracků a lesu se sportovním 



klubem. Členové KV upozornili na smlouvu s SK NMNM včetně všech jejich dodatků, zda je již 
nějaký posun ve sjednocení smlouvy. B. Buchta upozornil na možnost získání dotace na zadržování 
vody v krajině.  
 
Usnesení: 
KV bere na vědomí zprávy o hospodaření v městských lesích a nemá  dalších připomínek.   
KV doporučuje vyřešit zpevnění cest pro navážení sněhu s SK NMNM a příp. zanalyzovat nové další 
cesty, které budou potřeba opravit. KV navrhuje doplnění údržby cest do nově připravované smlouvy s 
SK NMNM. 
 
Hlasování: PRO: 6    PROTI:0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
Údržba místních komunikací, plán zimní údržby  
Na dotazy k údržbě místních komunikací odpovídali Ing. Ondřej Šandera a Zdenek Haller. Informovali 
členy KV o současném stavu komunikací, Mgr. Maděra upozornil na opravu spodní části ulice 
Hornické, počátek oprav je plánován během října 2024 a dokončení plánováno po zimní údržbě na jaře 
2025. Ing. Pejchal upozornil na nesouhlasné zaznačení úseků, které by měly být udržovány (m.č. 
Olešná). Z. Haller (SMM) provede kontrolu zaznačených úseků. Ing. Šandera informoval o 
dodavatelích při zimní údržbě v místních částech NMNM. 
 
Usnesení: 
KV bere na vědomí informaci o údržbě místních komunikací a plánu zimní údržby na 2024/2025.  
KV doporučuje provést ověření mapových podkladů plánu zimní údržby.  
 
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
 

Bod 3. 
KV žádá  
- o předložení podkladů ke kontrole 1. ZŠ (výroční zpráva, zpráva o činnosti) 
- o předložení podkladů ke kontrole K Clubu (hospodaření)  
 
 

bod 4. 
Předseda kontrolního výboru Ing. Petr Nepustil po dohodě s přítomnými stanovil datum příštího 
jednání na 20.11.2024 v 15:30 hodin a ukončil jednání v 17:45 hodin. 
 
Zapsala G. Holovičová  
 
 
 
 
Ing. Petr Nepustil, v.r. 
předseda kontrolního výboru 


